
 

 

Verslag Erfgoedcommissie woensdag 3 juli 2024 20:00 

Locatie Erfgoedhuis Kortenberg 

Werking erfgoedcommissie 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Goedkeuring (pre)adviezen verleend via e-mail  

Bestuur & beleid 

 Bedanking verenigingen en adviesraden zondag 25 augustus 

o In het Park van de Oude Abdij vanaf 11u30.  

o Inschrijven kan tot maandag 19 augustus via het inschrijvingsformulier in 

onderstaand nieuwsbericht.  

o Link naar nieuwsbericht: https://www.kortenberg.be/bedanking-besturen-

vrijwilligers-2024 

 Memorandum GecK 2024-2030 

o De conceptversie van het memorandum werd onder de leden besproken. De 

definitieve versie wordt in de week van 8/7/24 aan de participatieambtenaar 

overgemaakt.  

 Begraafplaatsen Kortenberg: advies uiterlijk 6/11/2024 voorstellen 

o Catherine Elseneer heeft de geactualiseerde inventarisatielijst en plannen van de vier 

begraafplaatsen van Tamara Ingels doorgestuurd, inclusief deze van Erps-Kwerps en 

Everberg.  

o Het CBS vraagt aan de erfgoedcommissie om tegen 31 oktober een advies over te 

maken aan de gemeente. De erfgoedcommissie vergadert echter op de 1ste 

woensdag van de maand en stelt daarom voor om op 6 november het advies over te 

maken. 

o De werkgroep van het Erfgoedhuis Kortenberg zal de geactualiseerde info evalueren 

en aanvullen, en vervolgens doorgeven aan de GecK en aan Tamara Ingels. 

Dossiers RO – preadvies 

 EK Oude Baan 59 - BHO&IW 

o De conceptversie van het preadvies van de gecK werd door de gemeente 

overgemaakt aan de eigenaar. Deze heeft geen opmerkingen op het preadvies.  

o De erfgoedcommissieleden hebben geen opmerkingen op de conceptversie van het 

preadvies. 

o Daardoor is het preadvies definitief en zal overgemaakt worden aan de eigenaar. 

 ME Goedestraat Zevenslaper: ter info 

o De eigenaar heeft een voorstel m.b.t. het schrijnwerk voorgelegd aan de dienst 

Omgeving. Na controle bleek dit conform te zijn met het vroegere advies van de 

GecK. 

o De eigenaar heeft een noodkap aangevraagd voor een omgewaaide boom ter hoogte 

van de ruïne van de varkensstal. De erfgoedcommissie gaat akkoord met deze 

noodkap. 
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Dossiers RO – advies 

 Geen punten 

Dossiers RO – opvolging advies & vergunning (OE) 

 Geen punten 

Onderhoud en herstel gemeentelijk patrimonium 

 ME Kapel van O.L.Vrouw van Scherpenheuvel 

o Het gemeentebestuur heeft op 31 mei 2024 een brief gestuurd aan de mede-

eigenaars van de kapel: “Het gemeentebestuur wenst tot overname van de kapel 

over te gaan om de kapel in ere te herstellen en ze een openbaar karakter te geven. 

U zal hierover nog  verdere berichtgeving ontvangen. In tussentijd zullen de 

gemeentelijke diensten het groenonderhoud op het perceel verzorgen. Als u zich 

hiermee niet akkoord kan verklaren, dient u dit binnen een termijn van 30 dagen na 

ontvangst van dit schrijven te melden aan het gemeentebestuur ... ”.  

o Tot op heden heeft één persoon gemeld niet akkoord te kunnen gaan met deze 

intenties van het gemeentebestuur. 

 EK Lelieboomgaarden St-Jozefkapel 

o De renovatie van de kapel is achter de rug. Het beeld en de kandelaars werden terug 

geplaatst.  

o Een koppel dat in de buurt woont wil de kapel onder hun hoede nemen. Dit werd 

gemeld aan de gemeentelijke diensten. 

o De groenaanleg staat in het najaar gepland. De voorzitter heeft aangegeven dat dit 

best vóór 11 november (wapenstilstand) in orde is. 

Publiekswerking en ontsluiting 

 OpenMonumentendag zondag 08/09/2024 in de gebouwen van “de STACA” langs de 

Leuvensesteenweg. 

Varia 

 EV St-Martinuskerk beheersplan: de opmaak van een advies zal via e-mail verlopen. 

 Omgevingsvergunningsaanvraag KO Brouwerijstr 49-61: de opmaak van een advies zal via e-

mail verlopen. 

 Nele Beyens meldt dat de KM-paal 2 langs de Mechelsesteenweg zou verwijderd worden. De 

voorzitter neemt contact op met de gemeentelijke diensten om dit te vermijden. De KM-paal 

maakt namelijk deel uit van de weginfrastructuur en is dus gemeentelijke eigendom. 

 Wat is de stand-van-zaken van de inventarisatie van het bomen door RLD? 

 Kan de ruïne in het park van de Abdij van Kortenberg beter beveiligd worden? 

 Er zijn werken bezig in de Villa Luhrman (beschermd monument): is hiervoor een 

omgevingsvergunning verleend door de dienst Omgeving van Kortenberg of een toelating 

door het agentschap Onroerend Erfgoed? 

 Volgende vergadering: woensdag 7 augustus 2024 20u00 – in het gemeentehuis (onder voorbehoud) 


